

Daleel Madani Newsletter: more than one million and a half visits, and a growing directory of civil society actors

النشرة في اللغة العربية أدناه | Arabic following

Daleel Madani in August, September, and October at a glance

- Over **6,751,179** visits from around the world.
- In **August, September, and October** more than **1,450** jobs were published on Daleel Madani, the majority of which were posted by international civil society organizations, and the majority were full-time contracts. Most of the jobs published were in the following sectors: Children & Youth, Education, Development and Refugees. View all available job opportunities in the sector [here](#).
- Over **770** calls were published during **August, September, and October** including more than 250 calls for consultancies and over calls for 300 tenders. View all available calls in the sector [here](#).
- Number of civil society organizations registrations has been steadily increasing since 2021, and we welcomed **28** new members in **August, September, and October** only!

1- New members on Daleel Madani

28 organisations from Spain, Tunisia, Qatar, Egypt, and Lebanon registered on Daleel Madani.



The Munathara Initiative

[International Civil Society Organisation | Tunisia](#)

The Munathara Initiative is a registered non-profit organization founded in 2012 with offices in Washington D.C. and Tunis, Tunisia. The Initiative aims at creating an independent and inclusive discussion and debate platform in the MENA region.



Qatar Red Crescent - Lebanon Delegation

[International Civil Society Organisation | Qatar](#)

"Saving Lives and Preserving Dignity " is the slogan that QRCS adopts for its strategy, reflecting its ambition and aim to be an inspiration for important but realistic change.



Fondation Liban Cinema

[Local Civil Society Organisation | Lebanon](#)

Fondation Liban Cinema is a non-governmental, professional, apolitical, non-confessional and non-profit organization, created in 2003 by a group of film industry professionals wishing to support the Lebanese cinema industry and raise it to an international level.

[**Visit our Civil Society Directory here**](#)

2- Daleel Madani Groups

Daleel Madani (DM) Groups are online collaborative spaces that aim to bring together civil society actors around specific thematic issues. DM Groups provide an online space for discussion, concerted action, and planning of campaigns and collaboration

Below are the available groups on Daleel Madani:

DM Solidarity Initiatives Group - Lebanon



DM Right to Health



DM Human Rights Group



DM Gender Group



Let us hear from you! How can this newsletter be improved?

Fill out this form, it takes 1 minute.

About Daleel Madani

[Daleel Madani](#), the civil society network, aims to strengthen cooperation between civil society actors, thus limiting duplication of work, and enhancing the civil society sector. In addition, it is dedicated to promoting accessible information about civil society, in a belief in the right to information and in the importance of transparent civil society work.

نشرة دليل مدني : أكثر من مليون ونصف زيارة ، وتوسيع لدليل المجتمع المدني

**لمحة عن دليل مدني خلال شهر آب/أغسطس وأيلول/سبتمبر
وتشرين الأول/أكتوبر ٢٠٢٢**

أكثر من ٦,٧٥١,١٧٩ زيارة من جميع أنحاء العالم

في آب/أغسطس وأيلول/سبتمبر وتشرين الأول/أكتوبر ، تم نشر أكثر من ١٤٥٠ وظيفة على دليل مدني ، تم نشر معظمها من قبل منظمات المجتمع المدني الدولية، وتتطلب العمل بدوام كامل. أتت معظم الوظائف المنشورة من قطاع الأطفال والشباب والتعليم واللاجئين والتنمية والتعليم . إطلع/ي على جميع الفرص المهنية في القطاع [هنا](#)

تم نشر أكثر من ٧٧٠ دعوة خلال آب/أغسطس وأيلول/سبتمبر وتشرين الأول/أكتوبر ، من ضمنها أكثر من ٢٥٠ دعوة للاستشارات وأكثر من ٣٠٠ دعوة للمناقصة. إطلع/ي على جميع الدعوات المتاحة في القطاع [هنا](#)

ازداد عدد منظمات المجتمع المدني المسجلة على الموقع بثبات منذ آب/أغسطس ٢٠٢١، مع ٢٨ عضواً جديداً خلال آب/أغسطس وأيلول/سبتمبر وتشرين الأول/أكتوبر فقط

١- أحدث الأعضاء المنضمين إلى دليل مدني

تسجّلت ٢٨ منظمة على دليل مدني من إسبانيا، تونس، قطر، مصر، ولبنان . تعرّف/ي على أحدثهم في ما يلي



مبادرة موناثارا

[منظمة مجتمع مدني دولية | تونس](#)

مبادرة موناثارا هي منظمة غير ربحية مسجلة تأسست في عام ٢٠١٢ ولها مكاتب في واشنطن العاصمة وتونس ، تونس. تهدف المبادرة إلى إنشاء منصة نقاش ومناظرة مستقلة وشاملة في منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا



الهلال الأحمر القطري

[منظمة مجتمع مدني دولية | قطر](#)

إنقاذ الأرواح والحفاظ على الكرامة" هو الشعار الذي يتبناه" الهلال الأحمر القطري استراتيجيته ، مما يعكس طموحه وهدفه إلى أن يكون مصدر إلهام للتغيير المهم ولكن الواقعي



جمعية المبتكرين اللبنانيين

منظمة مجتمع مدني محلية | لبنان

جمعية المبتكرين اللبنانيين هي منظمة مجتمع مدني محلية تهدف إلى دعم المبتكرين اللبنانيين من خلال مساعدتهم في الأوراق القانونية، والعلامات التجارية، والتسويق، والتدريب، والدعم المالي، والتنمية

[زور/ي دليل المجتمع المدني هنا](#)

٢ - مجموعات دليل مدني

تشكّل مجموعات دليل مدني أداة تتماشى مع مهمة البرنامج لتعزيز قدرة المجتمع المدني وتبادل المعرفة والشراكات بين الجهات الفاعلة في المجتمع المدني

مجموعات دليل مدني هي مساحات تعاونية على الإنترنت تهدف إلى جمع الجهات الفاعلة في المجتمع المدني حول قضايا مواضيعية محددة. توفر مجموعات دليل مدني فضاءً تعاونياً للنقاش والعمل المشترك والتخطيط للحملات وأوجه التعاون

المجموعات المتوفرة على دليل مدني:

مجموعة دليل مدني لمبادرات التضامن



مجموعة دليل مدني للحق في الصحة



مجموعة دليل مدني لحقوق الإنسان



مجموعة دليل مدني للجندر



دعونا نسمع منكم! كيف يمكن تحسين هذه النشرة؟

يمكنكم ملء هذا النموذج ، يستغرق دقيقة فقط

عن دليل مدني

يهدف [دليل مدني](#)، شبكة المجتمع المدني، إلى تعزيز التعاون بين الجهات الفاعلة في المجتمع المدني، وبالتالي الحدّ من تكرار العمل عينه والنهوض بقطاع المجتمع المدني. بالإضافة إلى ذلك، يسعى هذا الموقع إلى نشر المعلومات المتوافرة عن المجتمع المدني، إيماناً بالحقّ في الوصول إلى المعلومات وبأهمية شفافية عمل المجتمع المدني

Share

Tweet

Forward

The Centre for Social Sciences Research and Action is a multidisciplinary space creating synergies and bridging between the scientific, practitioner, and policy spheres.

The Centre for Social Sciences Research and Action aims to foster social change through innovative uses of social science, digital technologies, and publication and exchange of knowledge.

[Preferences](#) | [Unsubscribe](#)